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Ε πιμ έλεια : 

Γιάννης Ζαφείρης λιίομ ηλτ  λ
Σύντομο
διάλειμμα...
Γ I ΤΩΡΑ, αν δείτε το βράδυ στα δελτία ειδή

σεων των τηλεοπτικών σταθμών τον κ. Ση
μίτη, περιστοιχιζόμενο από στελέχη του ΓΙΑΣΟΚ 
μέσα σε κλίμα ευφορίας, μην το... πάρετε σοβα
ρά. Απλώς, στις 6 μ.μ. στα κεντρικά γραφεία του 
κόμματος, στη Χαρ. Τρικουπη, θα κόψουν την 
πρωτοχρονιάτικη πίτα και για τις ανάγκες της 
περίστασης όλοι θα δείχνουν ευτυχισμένοι. Αμέ
σως μετά θα σβήσουν τα φώτα, για ν’ αρχίσει η 
συνεδρίαση του Εκτελεστικού Γραφείου, όπου 
θα τεθεί προς συζήτηση το θέμα της εγγραφής 
νέων μελών. Εκτός από τα φώτα θα «σβήσουν» 
και τα χαμόγελα.

Πώδ ία λέει, 
πακ τα λέει...
Γ7Ί ΠΩΣ τα... λέει μερικές φορές ο κ. Παπα-

ντωνίσυ! Οπως λόγου χάρη προχθές, σε 
δημόσια εκδήλωση, όπου σε μία απόπειρα κιν
δυνολογίας ανέφερε ότι αν στις εκλογές κερδί
σει η Ν. Δημοκρατία, όσα πέτυχε το ΠΑΣΟΚ θα 
τα μοιράσει στους πλουσίους και τους ισχυρούς. 
Οπως ακριβώς έκανε ο Ρίγκαν και η Θάτσερ, 
σημείωσε.

Η... μόνη δικαιολογία του, ότι όλα αυτά τα εί
πε από την πίστα νυχτερινού κέντρου (μιλώντας 
σε εκδήλωση της ΠΑΣΚ Εφοριακοίν). Και άρα 
υπήρχαν αρκετοί λόγοι...

Πάνω από 
τα κόμματα...

ΤΟ μήνυμα ότι η ευρωπαϊκή προοπτική 
'— ' της χιόρας είναι πάνα) από κόμματα και 
πρόσωπα, έστειλε, από το βήματου Εθνικού Κοι
νοβουλίου, ο Γ. Αναστασόπουλος, ο οποίος ήταν 
ιδιαίτερα καυστικός απέναντι στον Συνασπισμό 
και το ΚΚΕ. «Δεν υπάρχουν περιθώρια για ταλα- 
ντεύσεις και “λευκές ψήφους”» -  είπε χαρακτη
ριστικά, μιλώντας για τη Συνθήκη του Αμστερ
νταμ. Απευθυνόμενος στο ΚΚΕ, τους συνέστησε 
«αντί να επιμένουν να αρνουνται την Ευρώπη και 
να προκρίνουν την απομόνωση, να μελετήσουν 
τη στάση του Κ.Κ. Γαλλίας, που προέβαλε, έστω 
και με καθυστέρηση, το όραμα μιας ανοιχτής ευ
ρωπαϊκής αριστερός.

Για όσουδ 
δεν θυμούνται
γ—ι ΤΟ ΥΠΕΧΩΔΕ αναγνώρισε καθυστέρη- 
ί±-1 ση 730 ημερών στην ολοκλήρωση του Με
τρά Αθήνας, λόγω απρόβλεπτων γεωλογικών 
συνθηκών και αντί να επιβάλει ρήτρες στους ερ
γολάβους, τους έδωσε κάτω από το τραπέζι 65 
δις δρχ. Οι εργολάβοι ενώ πήραν τα νέα «πανω
προίκια», δεν έχουν καταθέσει τις εγγυητικές ε
πιστολές ύψους 20 δις δρχ. της νέας συμφωνίας 
που έγινε κάτω από το τραπέζι. Αυτά για όσους 
δεν θυμούνται ότι ο Κ. Λαλιώτης άλλαξε το 1994 
τη σύμβαση του Στ. Μάνου, διατυμπανίζοντας 
ότι δεν θα έδινε δραχμή παραπάνω. Η διαβε
βαίωση Λαλιώτη έχει στοιχίσει μέχρι τώρα,στο 
δημόσιο επιπλέον 130 δις δρχ. και έπεται συνέ-

Γ . | ΕΙΠΑΜΕ ότι ο Δ. Αβραμόπουλος είναι εξαιρετικός στον τομέα των δημοσίων σχέσεων, 
αλλά υπάρχει και... καλύτερος.

Ποιος; Ο Αμερικανός πρεσβευτής Νίκολας Μπερνς. Ανέβηκε χθες στη Θεσσαλονίκη και στις 
δηλώσεις του εξήγησε ότι η Θεσσαλονίκη χιονισμένη τού θυμίζει Αλάσκα, ειδικά στην περιο
χή του αεροδρομίου. Οτι η πόλη έχει άλλο αέρα λόγω του ότι ο ΠΑΟΚ πήρε το Κύπελλο στο 
μπάσκετ. Και τέλος, ότι το δήμαρχο Β. Παπαγεωργόπουλο δεν τον γνωρίζει ως πολιτικό, αλ
λά τον θυμάται από τις αθλητικές επιδόσεις του (πριν 25-27 χρόνια, δηλαδή...)

Καλά, τέτοια πράγματα δεν τα λέει ούτε ο Λβραμόπουλος.
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ΤΟ πρόγραμ
μα... «ανανέω- !
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■ X.’·. χθες επίσκεψη £ μόνο το θέμα
στο Κρατικό |  της επανέντα-
Νοσοκομείο 
της Νίκαιας.

% ξης στη Ν.Δ. 
Λ II ενόχλησή

Αν ήταν
ξαφνική; Ε, όχι και τόσο. Ωρες πριν 
φτάσει η κυρία Δάφνη, είχαν πάρει θέ
ση μάχης τα τηλεοπτικά συνεργεία για ν’ 
αποθανατίσουν το γεγονός. Πολύ νωρί
τερα βέβαια είχαν πιάσει δουλειά οι κα
θαρίστριες, οι κηπουροί, το τεχνικό 
προσωπικό. Η επίσκεψη προκάλεσε 
και... θετικά σχόλια: «Μακάρι να έρχε
ται καθημερινά», έλεγαν οι ασθενείς, 
«αν πρόκειται να καθαρίζουν τόσο κα
λά το νοσοκομείο».

του προκκη-
Οηκε από το γεγονός ότι φιλικές του συ
ζητήσεις με βουλευτές εκλαμβάνονται 
από ορισμένους ως διαμεσολαβήσεις. Ο 
Θεσσαλός πολιτικός θεωρεί ότι εέτν τε
θεί θέμα επιστροφής του <ττη Ν.Δ. αυτό 
θα γίνει μόνο σε επίπεδο κορυιρής. Δη
λαδή, είναι κάτι που πρέπει να συζητη
θεί μεταξύ του ιδίου και του προέδρου 
της Ν.Δ. Με άλλα λόγια, η πρωτοβουλία 
ανήκει στον Κ. Καραμανλή. Από εκεί 
και πέρα, τίποτα δεν αποκλείεται.

Τ'«άκουσε» 
για την ΕΡΤ
Ρ~ | Ε, ΔΕΝ... «παραμυθιάζονται» όλοι με τα 

δήθεν «ανοίγματα» και τις κινήσεις εντυ
πωσιασμού των ιθυνόντων στα κρατικά μέσα ε
νημέρωσης.

«Για μας, η διοίκηση της ΕΡΤ είναι ματ προ- 
σκυνημένη διοίκηση <ττη σημερινή κυβέρνηση, 
που κάνει ιδεολογικές και πολιτικές εκπτυκτεις, 
για να κρατάει τη θέση της και τίποτε άλλο», υ
πογράμμισε μιλώντας στη Βουλή ο κοινοβουλευ
τικός εκπρόσιοπος της Ν.Δ., Λημ. Σιούφας.

Ο υπουργός Τύπου, Δ. Ρέππας, αποδέκτης της 
κριτικής, ένιωθε το λιγότερο έιβολα, καθισμένος 
στα υπουργικά έδρανα.

Εβγαλε
πόρισμα...
ρ ^ | ΚΙ αν υπήρχαν ορισμένες ελάχκπε.ς αμφι

βολίες για το ότι η πλευρά Σημίτη «στήνε ι» 
το Συνέδριο, με την εγγραφή «μαϊμού» - μελών 
στις Οργανώσεις, τις... διέλυσε χθες ο Γραμμα
τέας Οργανωτικού Μιχ. Νεονάκης.

«Αν υπάρχουν παρατυπίες θα τις εξετάσουν 
τα αρμόδια ό(>γανα». ανέφερε απαντιόντας ίττις 
καταγγελίες που έχουν διατυπωθεί. Αλλά λίγο 
αργότερα ήταν πιο... βέβαιος: «Δεν υπάρχει κα
μία παρατυπία στην εγγραφή των μελών». Αρα 
άδικα ασχολείται η Επιτροπή της Δεοντολογίας. 
Το... έβγαλε το πόρισμα.

Τέτοια
σοβαρότητα...
ΠΠ ΣΕ μείζον ζήτημα ανέδειξαν χθες ορισμέ

νοι τηλεοπτικοί σταθμοί ένα επεισόδιο με 
αεροσκάφος της «Ολυμπιακής». Θορυβιυδεις α
ναγγελίες πριν τα δελτία ειδήσεων, βαρύγδουποι 
τίτλοι, «ανατριχιαστικές» λεπτομέρειες, υποβλη
τική μουσική. Μάλιστα, σ’ έναν από τους <παθ- 
μούς, ο δημοσιογράφος ροπησε τον πιλότο «αν 
δεν κατεβάζατε εγκαίρως το αεροσκάφος, τι θα 
συνέβαινε», στη... λογική προφανώς ότι «αν τα 
τρένα είχαν κεραίες, θα ήταν τρόλεϊ». Ναι, τέ
τοια σοβαρότητα...

Για tous 
anôônpous
Ξ ΠΡΑΞΕΙΣ και όχι λόγια. Αυτό δήλωσε 

στη Βόννη, αυτό έκανε μόλις γύρισε στην 
Αθήνα. Ο Κ. Καραμανλής, αμέσως μετά την ε
πιστροφή του από τη γερμανική πρωτεύουσα υ
λοποίησε τις δεσμεύσεις τιω απέναντι σιους α
πόδημους. Εδίικτε εντολή για την κατάθεση επε- 
ρώτησης και μίλησε με τη Φ. Πετραλιά, για τη 
συγκρότηση Ειδικής Επιτροπής. Με την επισή
μανση, να παρακολουθήσει από κοντά τα προ
βλήματα των μεταναστών και το κυριότερυ να 
πιέσει προς την κατεύθυνση αντιμετώπισής 
τους.


